
 
 
 
 
 
 
 

Møteprotokoll 1/2021 
 
 
 

Utvalg: Koordineringsutvalg for støy 
Møtested: Digitalt møte,  
Dato: 10.02.2021 
Tid: 09:15 – 10:30 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Finn Olav Odde Leder SP 
Stein Eriksen Medlem STØY 
Hans Kristian Norset Medlem STØY 
Ketil Kvam Medlem RAD 
Daniel Johansen Medlem RAD 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Jan Inge Standahl NESTL SP 
Tore Melhuus MEDL H 
Kjetil Schanche MEDL BOND 

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Øyvind Næss Jan Inge Standahl SV 
Thor Bretting Tore Melhuus H 

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Thomas Engen Kommunalsjef 
Anne M. Standahl Møtesekretær 

 
 

Merknader: 
 Ingen merknader til innkalling og sakliste 
 Daniel Johansen møtte kl. 0950 
 Møteplan for 2021 vedtatt: 07.04, 02.06, 25.08, 27.10, 08.12 

 
 
 
 
 
 
 



 

Saksnr Innhold Lukket 

   
 
 
 
Referatsaker fra siste møte: 

 Overdragelse næringspark 
 Oppfølging støymålinger og flytetraseer 

 
 
Orienteringssaker: 
 Framdrift flytteprosess verna bygg i rød støysone til Brekstadbukta 

 
Thomas Engen orienterte: 
I området nord for nordhavna er det full stans med utfylling etter at Miljødirektoratet har opphevet 
fylkesmannens tillatelse til utfylling i Brekstadbukta.  Vil dette stanse utbyggingen? 
Ca. 2 mål som er trukket tilbake igjen. 
Det er planlagt et møte med regionalt planforum neste onsdag, der vi skal få avklart situasjonen. 
Det foregår en parallell prosess med eiendomsdelen i prosjektet. Vil komme en sak i kommunestyret 
ang. finansiering. 

 
Daniel Johansen orienterte:  
Har vært på møte ang. bygningsvernsenter midler. En god del av bygningene som er verna i rød 
støysone, er det utfordrende å konvertere til moderne bygninger. Forprosjekt for plan for slike 
bygninger. Flytte hus kontra bygge nytt. Forprosjektet skal gi grunnlag for å gå videre til 
restaureringsprosess. Skoleringsprogram for lokale utbyggere/arbeidsplasser. Bygningsvernsenter 
for Fosen, medfinansiering fra stat og fylke.  
Skal settes ned en del arbeidsgrupper i forbindelse med flytting. 
Utfordring at vi ikke får fylt ut? Overlater til Thomas å svare på det. Planene bygger på eksisterende 
utfylt sone. 

 
 
 Orientering fra FB ved notat tilsendt fra Carl Oskar 

(notatet sendes ut) 
 
 Orientering fra Støygruppa Ørland ved Hans Kristian Norset: 

 Naboloven, venter på svar 
 Støymålinger Brekstad, skal flyttes til Rønne og Uthaug 

Usikker på oppfølging av støymålinger. Er det feil dato? Er det fra 2020 eller 2021? 
 Fly mønster, henvendelser om flyging utenfor fly mønsteret i reguleringsplanen 
 Verna bygg, det må gjøres noe med gjenstående bygningsmasse på tunet som blir stående igjen 

når verna bygg flyttes 
 Tomtene som er frigjort, hva er status på skjøte til grunneierne? 

Arne Martin Solli tar ansvar for dette.  
 Støygruppa har sett på muligheter for å få tak i en mere avansert støymåler som er utprøvd og 

som man kan koble seg på fra nettet. Har også kompass, som gjør at den viser hvilken retning 
lyden kommer fra. Men den koster en del og har også driftskostnader. Ønsker et alternativ til 
forsvarsbygg sine og er i tillegg enklere å lese av. 

 Leskur, 7-8 som har takket ja. Noen ønsker flere små, noen store 
 
 



 
 Luft og jordprøver 

Luftforurensing er en utfordring. Ønsker måling. Eksos i gårdstun. Utfordrer Carl Oskar til neste 
møte. 
Jordprøvene som er tatt, er de ferske, eller er det gamle prøver? Ønsker svar fra Carl Oskar. 

 
 Møteplan 

Et møte annen hver måned på onsdager. 
Forslag: 07.04, 02.06, 25.08, 27.10, 08.12 – Forslaget ble vedtatt. 

 
 Eventuelt 
 Avskjæringsgrøft i nord. Grøfta er ferdig. Ligger igjen noen fyllmasser som blir lagt på plass når 

tælene har gått. Grunneierne har vært involvert og er godt fornøyd. 
 Brev fra Ulf Bugten, tatt opp i utvalg for strategi og drift, informer om mere støy enn beregnet i 

kommunens reguleringsplan. 
Thomas Engen informerer om at kommuneplanens arealdel skal rulleres innen 2 år. Da må 
støykartene revideres. 

 Thomas Engen informerte om at felles møte med Forsvarsbygg, Ørland kommune og Støygruppa 
avventes til man kan fa fysisk møte. 

 


